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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare,  

 

Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av ordföranden 

och Niklas Aurgrunn den 27 mars respektive 3 april. 

 

§ 2 Presentationsrunda där var och en berättar om sina 

egna intressen och erfarenhet inom områdena 

demokrati, integration och föreningsliv 
 

Ledamöter presenterar sig och sina erfarenheter kring ämnena 

demokrati, integration och föreningsliv. 

 

Malena Liedholm Ndounou, ledamot för Centerpartiet, arbetar 

för Centerpartiets Internationella Stiftelse med bistånd till 

demokratiutveckling, mänskliga rättigheter och jämställdhet.  

 

Olof Peterson, ledamot för Moderaterna, uppvuxen i Farsta. 

Allmänt intresse för demokrati och integration med stor 

erfarenhet av föreningsliv. Studerar till jurist. 

 

Niklas Aurgrunn, ledamot för Vänsterpartiet, har haft fokus på 

integrationsfrågor i sitt liv och arbete. 

 

Lisa Carlbom, ledamot för Miljöpartiet. Statsvetare, arbetar på 

medborgarkontoret i Rågsved, har arbetat med ensamkommande 

flyktingbarn. 

 

§ 3 Skrivningar i nämndens verksamhetsplan med 

bäring på DIF:s ansvarsområden 

 

Sara Wrethed har genomgång av förvaltningens verksamhetsplan, 

ämnen som berör DIF-rådets arbete lyfts fram. Bland annat gäller 

det dialog med näringsidkare, trygghet, våldsbejakande 

extremism, dialog i frågor om park-, fritids-, och föreningsfrågor. 

 

Malena Liedholm Ndounou anser att det kan vara bra om 

förtroendevalda någon gång kan få delta vid ett dialogmöte. 
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§ 4 Föreningsmöte 

 

Sebastian Rigi presenterar planer på föreningsmöte som är tänkt 

att hållas under våren 2019. Ett föreningsmöte hölls i augusti 

2018 och föreningar har önskat ett till möte i vår. Tanken är 

bland annat att diskutera Stadsledningskontorets (SLK) nya 

riktlinjer för föreningsstöd, idéburet offentligt partnerskap (IOP) 

samt ge föreningar möjligheten att träffas och knyta kontakter. 

Medlemmar ur rådet och nämnden kan delta på mötet. 

 

§ 5 Föreningsstöd 
 

Sebastian Rigi presenterar 2019 års föreningsstöd. En genomgång 

av tillvägagångsätt för fördelning av medel görs, en översiktlig 

genomgång av vilka typ av föreningar som fått medel presenteras 

också. Ledamöter frågar om hur förvaltningen säkerställer att 

föreningar som beviljas stöd följer demokratiska principer – 

Sebastian Rigi svarar att förvaltningen samlar in stadgar från 

föreningar för att säkerställa detta. Rådet undrade om hur 

beloppet som delas ut i form av föreningsstöd i Farsta kan 

jämföras med andra stadsdelar – sett till befolkningens storlek. 

Förvaltningen har fått be om att återkomma med svar. 

 

 

§ 6 Övriga frågor  

 

Inga övriga frågor tas upp. 

 

§ 7 Öppen diskussion om rådets framtida arbete 

 

Ledamöter diskuterar rådets framtida arbete.  

Bland frågor som rådet vill diskutera nämns medborgarkontor, 

samhällsvägledning, integrationsfrämjande aktiviteter och 

åtgärder, och fungerande former för ungdomsinflytande.  
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Rådet önskar få dragning av förvaltningen om stockholmsjobb, 

medborgardialog, stadsdelsmammor samt om vad Farstas 

situation är avseende integration / segregation. 

 

 

 

 

§ 8 Nästa sammanträde 

 

Nästa sammanträde bestäms till 17 maj klockan 16. 

Rådens sammanträden beräknas vara 90 minuter. 

Rådet diskuterade möjligheten att skapas en Facebookgrupp för 

att utbyta idéer och tankar kring rådets verksamhet. 

Förvaltningen ombads undersöka om det är möjligt.  

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordföranden avslutade sammanträdet. 


